
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 12.11.2018  
Alle instituttlederne informerte om instituttenes strategier og viste presentasjoner som legges 
ved referatet.  
 
Innspill i møtet:  

 Et viktig suksesskriterium er at alle nå gjør strategien til sin egen, og jobber mot den  
som mål. 

 Tverrfaglig samarbeid er helt nødvendig i fremtiden. Vi må finne gode 
samarbeidsarenaer. 

 Husk å inkludere helseregionene rundt IHG og IHA også, ikke bare Trondheim.  
 Husk å fokusere på Universitetsykehuset som viktigste samarbeidspartner for flere av 

instituttene. 
 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 12.11.2018  
Fakultetsstyret tar saken til orientering. 
 


